
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 4/2018  

konaného dne 19. 4. 2018 
 
Přítomni: 

1. Pavel Štefan 6. Aleš Kratina (předseda) 

2. Libor Joukl 7. Josef Mach 

3. Vladimír Černý (místopředseda) 8. Jaroslav Jirků 

4. Dalibor Pituch 9. Pavel Šabata 

5. Josef Jambor 10. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Vladimír Malý 4. Milan Vlček 

2. Zdeněk Kenovský 5. Petr Piáček 

3. Radovan Necid 6. Eva Dlouhá 

 
Hosté: 

1. Jan Hyliš (člen rady kraje) 4. Tomáš Mátl (KSÚSV) 

2. Pavel Bartoš (ODSH) 5. Julius Janeba (KSÚSV) 

3. Jan Míka (ředitel KSÚSV) 6. Rudolf Karpíšek (KSÚSV) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

4. Představení Krajské správy a údržby silnic, příspěvkové organizace 

5. Projednání požadavků měst a obcí 

6. Různé 

7. Závěr 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 
Jan Míka, ředitel Krajské správy a údržby silnic Vysočiny, příspěvkové organizace (dále jen 
„KSÚSV“), přivítal členy a hosty dopravní komise v prostorách KSÚSV. 
 
Aleš Kratina, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání. Podal návrh na předřazení bodu č. 5 „Projednání požadavků 
měst a obcí“ před bod č. 4 „Představení Krajské správy a údržby silnic, příspěvkové organizace“. 
Takto upravený program byl všemi přítomnými členy schválen. K zápisu z minulého jednání 
nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Aleš Kratina přivítal radního pro oblast dopravy a silničního hospodářství Jana Hyliše. 
Hana Strnadová omluvila nepřítomnost hejtmana kraje Jiřího Běhounka. 
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2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Stařečská spojka 
Pavel Bartoš uvedl, že rada kraje pověřila ODSH oslovením SŽDC ohledně Stařecké spojky. 
Dne 23. 3. 2018 obdržel ODSH informaci od SŽDC. V dané záležitosti je plánováno společné 
zasedání se SŽDC a projednání dopadu případné realizace Stařečské spojky do veřejné 
dopravy.  
Aleš Kratina požádal, aby ODSH zorganizoval setkání se SŽDC v termínu do konce září 2018. 
 
Úkol: Dopis bude vložen na uložiště dopravní komise. 
 
Na jednání se dostavil člen komise Pavel Štefan. 
 
Usnesení 004/03/2018/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje 
doporučit zastupitelstvu kraje schválení dopravní optimalizace a tarifní integrace pod názvem 
„Veřejná doprava Vysočiny“ tj. jízdní řády v linkové a drážní dopravě, vzorové oběhy vozidel 
v linkové dopravě a jejich rozdělení do oblastí.  
 
Usnesení 005/03/2018/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje záměr stavby 
propojení silnice I/37 a II/395 pro realizaci prostřednictvím Kraje Vysočina s rozdělením nákladů 
na jednotlivé možné budoucí investory stavby. 
 
Usnesení 006/03/2018/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina doporučuje radě kraje pro 
realizaci prostřednictvím Kraje Vysočina záměr stavby II/379 Velká Bíteš – Severozápadní 
obchvat.  
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová podala následující informace: 

- Zahájení stavební sezony: 
o Rekonstrukce Brněnského mostu – akce včetně objízdných tras probíhá dobře; 
o Zahájení stavby II/150 Pavlíkov – Leštinka; 
o Plánováno zahájení dalších staveb v nejbližších dnech. 

- Uskutečnilo se jednání se zástupci společnosti ČEZ, a. s., a je jednáno se SFDI ohledně 
uzavření smlouvy o poskytnutí finančních prostředků na přípravu akcí pro dostavbu 
jaderné elektrárny. Proběhlo jednání s komisí pro dostavbu jaderné elektrárny ohledně 
silnice II/152.  

- Příprava krajského kola Dopravní soutěže mladých cyklistů, které se uskuteční dne  
7. 6. 2018 v Moravských Budějovicích. 

- Dne 12. 4. 2018 byl projednán rozbor hospodaření KSÚSV za rok 2017. 
- Na jednání rady kraje dne 24. 4. 2018 je připraven materiál ohledně schválení rozdělení 

hospodářského výsledku. 
 
Pavel Bartoš informoval o těchto záležitostech: 

- Počátkem dubna 2018 se uskutečnila každoroční akce kulaté stoly se SŽDC, za účasti 
zástupců Jihočeského kraje a Jihomoravského kraje. V rámci diskuse zástupci SŽDC 
podali zajímavé informace. SŽDC má pravomocné územní rozhodnutí na stavbu 
elektrifikace a zdvoukolejnění tratě Zastávka u Brna – Brno s tím, že v letošním roce 
budou zadávat zpracování aktualizace projektové dokumentace pro stavební povolení 
tak, aby v příštím roce bylo možno soutěžit dodavatele. Na základě dotazu bylo ze strany 
SŽDC odpovězeno, že je pravděpodobné, že se daná stavba bude dotýkat jízdních řádů 
roku 2019.  

- Projekt revitalizace tratě Kostelec – Slavonice splnil ekonomické hodnocení projektu. 
Nyní je stavební záměr předložen ke schválení do Centrální komise Ministerstva 
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dopravy, kde by mělo dojít k rozhodnutí k zařazení k realizaci. Zástupci Jihočeského 
kraje byli požádáni k připojení ke společnému dopisu na podporu dané stavby. Dopis 
bude obsahovat stanovisko dopravní komise.  

- Informace o jmenování nového generálního ředitele SŽDC a nového ředitel Oblastního 
ředitelství Brno. 

- Na základě informací, které jsou k dispozici, by měly od 10. 6. 2018 platit slevy 
z jízdného. Řeší se otázka posunutí termínu od 1. 1. 2019. Na základě dotazu uvedla 
většina dotázaných dopravců v Kraji Vysočina, že nemají problém se zavedením slev na 
jízdném v měsíci červnu 2018.  

- Problematika měst se zavedením slev na jízdném u MHD. Snaha o uznávání slev u linek 
MHD vyjíždějících mimo území města.  

 
Členové komise diskutovali k problematice silnice II/152, zejména o kategorii silnice, tj. šířce této 
komunikace. Vladimír Černý se přimlouval, aby silnice II/152 od křižovatky s II/399 na  
křiž. s II/392 včetně obchvatu obce Slavětice byla v kategorii S9,5. Hana Strnadová uvedla, že je 
připravována dokumentace pro stavební povolení a mapují se pozemky. S ČEZ je dohoda, že 
bude připravována kategorie silnice S7,5 se zpevněním v šířce 7 m. V části silnice II/152, dle 
informací ČEZ budou připravovány speciální nájezdy pro návoz materiálu, tam bude šířka silnice 
dle možností.  
 
Úkol: Hana Strnadová byla požádána, aby připravila materiál (stručnou anotaci problému) 
k silnici II/152. Materiál bude uložen na uložiště dopravní komise.  
 
Usnesení 007/04/2018/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
podporuje 
revitalizace tratě Kostelec - Slavonice. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Aleš Kratina informoval, že je dlouhodobě připravována akce II/360 Třebíč – Střítež. Aktuální 
poznatky z uzavírek v Třebíči jsou takové, že díky omezení průjezdu kapacity na mostě  
ul. Sportovní I/23 vznikají dlouhé kolony dosahující až na ul. Hrotovická. Díky aktuálním 
zkušenostem z ostatních uzavírek by bylo vhodné udělat dopravní inženýrské posouzení 
objízdné trasy, jelikož od Znojma přijíždí do Třebíče dle sčítání roku 2016 až 6 400 vozidel za  
24 hodin. Pokud nebude z větší části těmito vozidly používána aktuální objízdná trasa, je obava 
ze zablokování křižovatky za silnicí II/351. 
 
 
4. Projednání požadavků měst a obcí 
Obec Dlouhé 
Aleš Kratina uvedl, že dne 13. 4. 2018 byl elektronicky Krajskému úřadu Kraje Vysočina, 
předsedovi dopravní komise, doručen dopis obce Dlouhé, s žádostí o projednání připomínek 
k navrhovaným jízdním řádům.  
Hana Strnadová uvedla, že stejný dopis obce Dlouhé obdržel ODSH. 
 
Pavel Bartoš celou záležitost okomentoval. Předložil návrh řešení. Ze strany ODSH bude 
svoláno jednání se zástupci obce Dlouhé. Z jednání bude pořízen zápis, který bude uložen na 
uložiště dopravní komise.  
Aleš Kratina souhlasil s navrženým postupem řešení. 
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5. Představení Krajské správy a údržby silnic, příspěvkové organizace 
Jan Míka představil členům dopravní komise jím řízenou organizaci a seznámil přítomné s její 
činností.  
 
Přítomní byli seznámeni s těmito základními údaji:  

- Správa silnic II. III. tříd – celkem je spravováno 4 565 km (veřejná služba) 
- Personální vývoj (počet zaměstnanců) 
- Vývoj průměrné mzdy 
- Zisk (hospodářský výsledek po zdanění) 
- Význam doplňkové činnosti 
- Odvody státu 
- Vlastní splácení úvěru na techniku 
- Další zdroje k financování investic (vývoj odpisů) 
- Silnice II. a II. tříd (dotace, dotace souvislá údržba, dotace běžná údržba) 
- Silnice II. a II. tříd (výkony KSÚSV) 
- 16. leden 2018 (situace na dálnici) 
- Vynaložené náklady na zimní údržbu na silnicích II. a III. tříd 
- Interní nástroj KSÚSV, pasport silnic 
- Obalovna KSÚSV, studená balená 
- Projekty 
- Ocenění KSÚSV 

 
Tomáš Mátl seznámil členy dopravní komise se záměry, které má v plánu KSÚSV v letošním 
roce realizovat (promítnutí mapového podkladu přístupného na webu KSUSV). Dále pohovořil  
o provádění běžné údržby (snaha o prodloužení životnosti komunikací). 
 
 
6. Různé 
Na základě vyjádření Jana Míky bylo předloženo členům dopravní komise následné usnesení: 
 
Usnesení 008/04/2018/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje posílení provozního příspěvku v obdobné výši jako v minulých letech. 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Aleš Kratina uvedl, že na příští jednání dopravní komise bude přizvána jako host krajská 
koordinátorka BESIP Veronika Vošická Buráňová. 
 
Jan Hyliš poděkovat Janu Míkovi za uspořádání jednání dopravní komise v prostorách KSÚSV. 
Dále poděkoval KSÚSV za její činnost a dobré fungování. 
 
Pro členy a hosty dopravní komise byla připravena prohlídka KSÚSV. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 31. května 2018, od 13.00 hodin.  
 
 
7. Závěr 
Aleš Kratina poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
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Aleš Kratina 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 3. 5. 2018. 


